
 

NIEUWSBRIEF JANUARI 2023 

In deze zachte wintermaanden kijken we terug op een zonnig jaar en vooruit naar een heel 

nieuw jaar vol ambities. 

HET NIEUWE BESTUUR VINDT ZIJN WEG  

Sinds de nieuwe bestuursleden in de laatste ALV 

zijn toegetreden, vinden we als hernieuwd 

bestuur redelijk snel onze weg samen. De 

nieuwkomers leren de ins en outs van de 

oudgedienden met alle ruimte voor eigen 

inbreng en we hebben de rollen verdeeld: Rolia 

Wiggelinkhuijsen is de nieuwe voorzitter, Jan ter 

Wal heeft zijn secretarisstokje aan Hans van den 

Bosch overgedragen en is daarmee algemeen 

bestuurslid samen met Cindy van Emden. Mieke van den Hengel blijft op haar post als 

penningmeester. 

NOG EEN WIJZIGING IN HET BESTUUR 

Vanwege toegenomen drukte in werk en gezin heeft André de Wijse 
aangegeven te willen stoppen met het bijwonen van de 
bestuursvergaderingen van Energierijck. Gelukkig blijft hij wel actief 
binnen onze coöperatie. André verzorgt de communicatie over uw 
aandeel in de gerealiseerde opwek van onze installaties tussen 
energiemaatschappijen en de belastingdienst. Belangrijk werk dat hij 
gelukkig zal blijven doen. Tijdens het jaarlijkse etentje met de 
bestuursleden hebben we met bloemen en een cadeau André bedankt 
voor zijn inzet in de afgelopen vijf jaar. We zien hem dus niet meer bij de 
bestuursvergaderingen maar houden contact indien nodig voor het 
genoemde werk. 
 

AMBITIES VOOR 2023 

Afgelopen jaren is het gelukt om samen met de leden vier pv-installaties neer te leggen en 

succesvol te laten draaien (pv is de afkorting voor 'Photo (licht) Voltaic (elektriciteit)', ofwel 

een zonnestroominstallatie). In 2023 zien we graag dat dit aantal wordt uitgebreid, hopelijk 

in elk geval met zonnepark Dukenburg. Met onze vier installaties leveren we al een mooie 

bijdrage aan de lokale energietransitie, wat we kunnen vergroten door onder andere 

samenwerking met de gemeente. Dit zal nodig zijn omdat Nederland niet meer afhankelijk 

wil zijn van Russisch gas en de wereldvoorraden beperkt zijn. De bewegingsruimte om het 



gemis van Russisch gas te compenseren is klein. Er lijkt niet veel anders op te zitten dan nog 

meer te investeren in energiebesparende maatregelen en hernieuwbare energiebronnen.  

Als bestuur willen we dit jaar met de leden uitzoeken hoe we op onze schaal een extra 

bijdrage kunnen leveren. We denken aan samenwerking met het onderwijs en regionale 

ondernemers, aan een mogelijke adviesrol, meer kennisvorming en gezamenlijk nadenken 

over alternatieven met en voor de leden. Belangrijk daarbij zijn de wensen van onze leden. 

WEBSITE 

We streven er naar de vernieuwde website van Energierijck in het voorjaar te lanceren. We 

werken gelukkig nog samen met de twee afgetreden bestuursleden Caroline de Greeff en Jos 

van der Lint voor inhoudelijke input en met Marja Flipse voor het technische gedeelte.  

ENERGIEBELASTING EN AFKOOPREGELING 

In de vorige nieuwsbrief van november 2022 hebben wij jullie bijgepraat over de gesprekken 

die met de minister werden gevoerd m.b.t. een mogelijke afkoopregeling voor de lopende 

postcoderoos (PCR) projecten. Aanleiding voor het aangaan van deze gesprekken door 

Energie Samen (de landelijke koepel en belangenorganisatie van energiecoöperaties) was 

enerzijds de hoge administratieve last die de PCR regeling met zich meebrengt en anderzijds 

de verlaging van de energiebelasting op elektriciteit in 2022 (van ca. 11 cent naar ca. 3,5 cent 

per kWh). Een forse daling van de teruggave aan de deelnemers van een PCR-project.   

Maar inmiddels is een nieuwe situatie ontstaan omdat de belasting op elektriciteit wordt 

verhoogd in 2023 naar 15,2 cent per kWh incl. 21% btw. Is het dan nog zinvol om te streven 

naar een afkoopregeling? De keuze waar we voor staan zijn: 

• Doorzetten. Dit loopt via de politiek en heeft volgens Energie Samen alleen zin als er een 

duidelijke juridische route wordt gevonden, inclusief een concrete uitwerking hoe de 

regeling in de wet moet komen. Dan moet worden geïnvesteerd in een staatssteunjurist. 

Energie Samen gaat dit traject graag in, maar dit vergt veel inspanning, de looptijd is 

waarschijnlijk twee jaar en de geschatte kosten zijn ca. €75.000. 

• Huidige werkwijze accepteren en de administratieve druk proberen te verlagen. Dit kan 
bijvoorbeeld door leden te stimuleren om over te stappen naar de meewerkende 
leveranciers (EnergieVanOns, om | nieuwe energie of Greenchoice). Het geld dat 
komend jaar wordt verdiend aan energieteruglevering, kan gebruikt worden om te 
investeren in een goede administratieve ondersteuning en om reserves op te bouwen 
voor het geval de energiebelasting verlaagd wordt.    

 

Vooralsnog geldt voor 2023 dus een forse verhoging van de energiebelasting op elektriciteit 
en is de BTW verhoogd van 9% naar 21%. Dit betekent naast de vaak hogere aankoopkosten 
van elektriciteit ook hogere toeslagen en voor de deelnemers van een PCR-project ook een 
hogere teruggave. Op de app van Voorstroom worden jullie op de hoogte gehouden van de 
opwek over de lopende periode en de hoogte van de teruggave voor jullie panelen. 



 

Extra informatie is te vinden op: 

• Achtergrond Afkoopregeling voor postcoderoosregeling 
• Informatie over de postcoderoosregeling PCR 
• Alle nieuws over de postcoderoosregeling PCR 

 

UPDATE ZONNEPARK DUKENBURG  

Deze week hebben omwonenden van de voormalige stortplaats 
een brief ontvangen van Energierijck over de stand van zaken 
betreffende Zonnepark Dukenburg. Hierin kunnen ze lezen over 
het haalbaarheidsonderzoek waar twee mooie opties uit naar 
voren zijn gekomen, namelijk twee kleine projecten of één groter 
zonnepark. Ook lezen ze in deze brief over de ontoereikende 
capaciteit in het bestaande leidingnetwerk van Liander, dat 
TenneT in 2022 landelijk een grondig onderzoek heeft gedaan naar 
de mogelijkheden van netcapaciteit en dat de resultaten van elke 
provincie in het begin van 2023 worden verwacht. Tot slot lezen 
de omwonenden dat we de gemeenteraad van Berg en Dal hebben 
geïnformeerd over onze plannen, de voortgang, het contact met 
Milieubeheer Groesbeek voor samenwerking waar het de 
ontwikkeling van nieuwe natuur betreft op de voormalige Stort. De gesprekken met 
Waterschap Rivierenland over samenwerking, toelevering, batterijgebruik e.d. zijn nog niet 
afgerond. Als er meer duidelijkheid is over de aansluiting, worden de omwonenden 
uitgenodigd voor een gesprek en het delen van informatie. 
 
PANELENWISSEL 

Een participant wilde onlangs van een aantal panelen af. We kijken dan eerst op de lijst met 
inschrijvingen wie van de huidige participanten het aantal panelen zou willen uitbreiden. 
Voor deze opweklocatie was echter geen gegadigde. Omdat er bij de laatste ALV twee leden 
aanwezig waren die nog niet konden participeren (= geld inleggen), hebben we hen 
benaderd. Beiden hebben toen een aantal van de vrijkomende panelen overgenomen. We 
verwelkomen Inge Claessen en Herman Verblackt als participant. Er kunnen redenen zijn om 
uw aandeel in onze coöperatie te willen verkopen. Als u dat overweegt, stuur dan een mail 
naar samen@energierijck.nl. Tot nu toe is het vrij snel gelukt om zo'n panelenwissel te 
regelen. De waarde van uw paneel is de aankoopprijs bij aanvang van het project 
(€290/paneel) minus de afschrijving van €20/paneel/jaar. In tegenstelling tot veel andere 
postcoderoosprojecten rekenen we geen kosten voor de administratieve handelingen. 

WAT DOEN ONZE PANELEN? 

Het afgelopen jaar 2022 was een zeer zonnig jaar en dat is terug te zien in de opwekcijfers 
van onze installaties. Hieronder de cijfers per opwekjaar (looptijd verschilt per locatie) en 
per paneel.  In de eerste kolom zie je de 4 locaties genoemd met daarachter de datum 
waarop de periode start en het aantal panelen op de locatie. Verder zie je in de één na 

https://zonopnederland.energiesamen.nu/pagina/81/postcoderoosregeling-pcr/102/achtergrond-afkoopregeling-voor-postcoderoosregeling
https://zonopnederland.energiesamen.nu/pagina/81/postcoderoosregeling-pcr
https://zonopnederland.energiesamen.nu/nieuws?thema=Postcoderoosregeling%20(PCR)
mailto:samen@energierijck.nl


laatste kolom de opwek gedurende de lopende periode en tenslotte zie je in de laatste 
kolom de totale opwek gedurende de looptijd van het project. De rode cijfers geven aan dat 
de gegarandeerde opwek van 250 kWh niet is gehaald. 
 
Resultaten Opwek per locatie en per  
paneel (in kWh)  

 

     
 

  
 

     

Locaties 
Opwek      
1e jaar  

Opwek 
per 

paneel 

Opwek   
2e jaar  

Opwek 
per 

paneel 

Opwek   
3e jaar  

Opwek 
per 

paneel 

Opwek 
huidige 
periode  

Totale 
opwek per 
1-1-2023  

         

Groenhouten Leuth (1/7, 180) 52.284 290 46.332 257 47.711 265 23.554 169.882 

Gemeentewerf (1/11, 240) 63.738 265 59.677 249 68.299 285 2.555 194.456 

Kerstendal (1/10, 176) 44.029 250 42.201 240 46.218 262 3.041 135.813 

De Lubert (1/4, 130) 33.006 254 33.638 259  31.934 245 29.552 128.131 

 

 
VOLGENDE ALV OP WOENSDAG 17 MEI IN KERSTENDAL 
We willen graag met u in het voorjaar weer een ALV organiseren en wel op 17 mei a.s. in 
Kerstendal. De definitieve uitnodiging met agenda volgt nog. 
 
Heeft u vragen, neem dan gerust contact met ons op via samen@energierijck.nl.  
 
Met een vriendelijke groet,  
 
Bestuur Energierijck Coöperatie u.a. 
Rolia Wiggelinkhuijsen, Hans van den Bosch, Mieke van den Hengel, Jan ter Wal, Cindy van 
Emden 
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